

# Accton 智邦科技股份有限公司

## 營運持續管理政策

### Business Continuity Management Policy

1. 智邦秉持「Making Partnership Work」的理念，依照公司環境與利害關係人期待制定營運持續目標，並承諾提供合作夥伴永續服務。

We are committed to the philosophy of "Making Partnership Work", setting operational sustainability goals in accordance with the company's environment and stakeholder expectations, and committing to provide sustainable services to our partners.

2. 為確保營運持續管理系統運作有效，智邦彈性調配資源滿足系統相關需求，且因應國際情勢及風險，動態評估營運持續管理系統並持續改善。

In order to ensure the effective operation of the BCM system, we flexibly deploy resources to meet system-related requirements and dynamically evaluate and continuously improve it in response to the international situation and risks.

3. 以提升應對各類營運衝擊之韌性 確保客戶與利害關係人之最大權益，邁向永續經營。

Our goal is to enhance resilience against operational shocks, prioritize the interests of our customers and stakeholders, and move towards sustainable development and management.

董事長：\_\_\_\_\_

Chairman

日期：\_\_\_\_\_

Date